

<p>SYRIAN ARAB REPUBLIC GE. COMPANY OF HOMS REFINERY By : Commercial Management</p>	 <p>شركة مصفاة حمص HOMS REFINERY COMPANY</p>	<p>الجمهورية العربية السورية الشركة العامة لمصفاة حمص المديرية التجارية</p> <p>الموضوع :توريد 4000 طن زيت أساس ( SN500- (SN150-SN350G3-SN70G2</p> <p>رقم الملف :2024/3</p>
<p>Subject: <b>Suppling o of base oils f /4000/tons (SN500-SN150-SN350G3-SN70G2 )</b></p>		
<p>File No. 3/2024</p>		

<p><b><u>1-Way of offers submission :</u></b> Offers should be presented directly( by hand ) or by mail to Homs Refinery office before closing date, every offer arrives after that date will be neglected .The offer should be submitted inside /2/ closed envelopes. These envelopes should be contained in a third one closed and addressed to Homs Refinery Co. on which the subject of tender , its number , closing date , name of bidder company , its nationality, and its detailed address are to be indicated.</p> <p><b><u>A The first envelope :</u></b> contains -for all bidders - the application where the stamp fees must be Paid at amount of S.P/100000 / and municipal management stamp , or official receipt for paying /5100/ Syrian pounds at HRC against local fees into favor of Homs province , /300/ ones for <u>military effort stamp</u> , /10030/ ones against financial stamp for the national contribution for re- building according to law no /13/ - 2013, and /200/ones against martyr stamp. And the envelope includes the following documents</p> <p><b><u>-( in case of foreign bidder) :</u></b></p> <p>1- A document attesting that the bidder is the producer , manufacturer , or an authorized distributor by the original manufacturer duly legalized by the concerned authorities and the Syrian Embassy, in the country of manufacturer or producer copy of distribution authorization certificate can be accepted provided that the bidder should undertake to submit this certificate legalized by Syrian Embassy in the country of manufacturer / producer after placing the order on his offer.</p> <p>-The bidder will be exempted from submitting the certificate authorization to sell if the manufacturing company is American or European.</p> <p>-2-Bid-Bond : submitted by the bidder during the defined period within submitting the offers at amount of:</p> <p>1- SN150: Euro /59200/ 2- SN500: Euro /90865/ 3- SN350G3: Euro /95555 / 4-SN70G2 : Euro /37075/ as bank guarantee or bank transference or check marked acceptable (certified check) in favor of Homs Refinery from banks existed in Syria approved by general competent authorities</p>	<p><b><u>1- طريقة تقديم العروض :</u></b> تقدم العروض مباشرة أو ترسل بالبريد المضمون إلى مصفاة حمص على أن تصل وتسجل في ديوانها قبل نهاية الدوام الرسمي من اليوم المحدد لانتهاء موعد تقديم العروض وكل عرض يقدم بعد ذلك سيهمل ، ويجب أن يحتوي كل عرض بداخله على مغلفين مغلقين ويوضع هذان المغلفان في مغلف ثالث معنون باسم الشركة العامة لمصفاة حمص ويكتب عليه موضوع المناقصة واخر موعد لتقديم العروض والتاريخ المحدد لإجرائها - اسم العارض وجنسيته-عنوان العارض المفصل</p> <p>1- المغلف الأول : يحتوي ولكافة العارضين على طلب الاشتراك مستوفى رسم الطابع بقيمة /100,000/ ل س مائة ألف ليرة سورية + طابع إدارة محلية أو إيصال رسمي يفيد بتحصيل /5100/ ل س خمسة آلاف ومائة ليرة سورية في مقر المصفاة لقاء رسوم محلية لصالح محافظة حمص وطابع مجهود حربي بقيمة /300/ ليرة سورية وطابع مالي بقيمة /10030/ ل . س فقط عشرة آلاف وثلاثون ليرة سورية للمساهمة الوطنية في إعادة الإعمار وفق القانون رقم /13/ لعام 2013 وتعديلاته وطابع الشهيد بقيمة/200/ ليرة سورية كما يحتوي المغلف الأول على الوثائق التالية: (في حال كان العارض أجنبي: )</p> <p>1- وثيقة تثبت أن العارض هو المنتج أو المصنع أو الموزع المعتمد من قبل الصانع الأصلي مصدقة من الجهات المختصة ومن السفارة السورية في بلد المصنع أو المنتج ، ويمكن قبول صورة عن شهادة التحويل بالبيع أو التوزيع على أن يتعهد العارض بتقديم هذه الوثيقة مصدقة من السفارة السورية في بلد المصنع حين رسو العطاء عليه</p> <p>2- التأمينات المؤقتة : مقدمة من العارض ضمن المدة المحددة لتقديم العروض بقيمة :</p> <p>1- SN150 : بمبلغ /59200/ يورو فقط تسع وخمسون ألف ومئتا يورو لاغير.</p> <p>2-SN500: بمبلغ /90865/ يورو فقط تسعون ألف وثمانمائة وخمس وستون يورو لاغير.</p> <p>3- SN350G3 : بمبلغ /95555/ يورو فقط خمس وتسعون ألف وخمسمائة وخمس وخمسون يورو لاغير.</p> <p>4- SN70G2 : بمبلغ /37075/ يورو فقط سبع وثلاثون ألف وخمس وسبعون يورو لاغير.</p> <p>على شكل كفالة او حوالة مصرفية أو شيك مؤشر عليه بالقبول (شيك مصدق) لصالح شركة مصفاة حمص من المصارف المقيمة المعتمدة من الجهات العامة المختصة في الجمهورية العربية السورية</p>
---	--